
ZAPISNIK SEJE ŽPS – JANUAR 2023 
 

Zap. št. seje:     1/2023 ___      Dne:      30. 01. 2023     

Pričetek seje:   19.40 ___     Zaključek seje:  _21.10     

  

Prisotni: župnik Boštjan Guček, Miha Bevk, Matic Mušič, Danica Ložar, Marjana 

Šuštar Berger, Katja Rebolj, Mateja Cimerman, Roman Cimerman, Franci Banko 

 

 

Odsotni: Mateja Kolenc 

 

 
Začetna misel/molitev: 
 
 
Točke dnevnega reda: 

1.  Pregled zapisnika – 30.11.2022 

2.  Pregled predlogov župljanov 

3.  Razno 

 

Diskusija/problematika/predlogi/zaključki: 

 

1. TOČKA DNEVNEGA REDA: PREGLED ZAPISNIKA – 30.11.2022 

Zapisnik z datumom 30.11. 2022 je bil prebran, ni pripomb. Zapisnik 

objavljen na spletu dne 30.01.2023. 

 

 

2. TOČKA DNEVNEGA REDA: PREDLOGI ŽUPLJANOV 

Na eni izmed prejšnjih sej je bilo s strani župljanke predlagano, da bi 

verniki lahko podali predloge za izboljšave in/ali spremembe v župniji.  

Na prejšnji seji je bil sprejet sklep, da župljani lahko predloge napišejo v 

list papirja in jih odvržejo v poštni nabiralnik pri župnišču. 

 

Tako smo se člani ŽPS na današnji seji seznanili s »predlogi« župljanov, 

katere so v vmesnem času (torej med to in prejšnjo sejo) napisali in 

odvrgli v poštni nabiralnik župnišča. Predloge/vprašanja/kritike smo 

prejeli na treh manjših listkih (glej priponke). 



 

V nadaljevanju objavljamo vprašanja in odgovore na zastavljena 

vprašanja/predloge. 

 

Vprašanje Anonimnega farana1 

1. Predlagamo, da bi bilo dobro obnoviti »ROŽO ROŽNEGA VENCA« 

O: Roža rožnega venca ni zamrla ali prenehala delovati. Rožo rožnega 

venca sestavljajo molivci med katerimi vsak molivec vsak dan zmoli 

desetko rožnega venca za dan namen. Ker je v tem trenutku število 

molivcev rože rožnega venca v naši župniji neznano (nekateri so 

prenehali), bo v postnem času sklicano novo vabilo k molitvi rože 

rožnega venca. Ob tem je potrebno, da se med molivci izbere nekdo, ki 

bo imel pregled nad molivci in molitvenimi nameni in bo po potrebi 

sklical srečanje molivcev, da se znova preštejejo. 

 

2. Dobro bi bilo na novo uvesti izdajanje župnijskega Florijanovega lista 

vsaj parkrat na leto, če ne vsak mesec. 

O: Dosedanji župnijski list je vsebinsko ves čas pripravljal gospod 

župnik in na tej točki bi prav prišla kakšna pomoč kogarkoli, da bi 

vztrajali pri tem, saj župnijski list ni napisan v enem dnevu, tukaj so 

potrebna besedila, oblikovanje in prelom, tisk. Tudi v preteklosti je 

župnijski list praviloma izhajal le nekajkrat letno (božič, velika noč), 

nikakor pa ne vsak mesec – konec koncev niti nimamo toliko 

dogodkov, ki bi potrebovali mesečno promocijo ali napovedovanje. Ker 

pa je večino stvari, katerih so bile običajno zapisane na župnijskem 

listu že predstavljenih tekom pridig in tedenskih oznanil, je takšna 

oblika v tem trenutku nekoliko nesmiselna, tudi zaradi tega, ker bomo 

poizkušali nekatere stvari (dogodke, statistiko) predstaviti preko 

glasila Odsev in še naprej preko tedenskih oznanil in objav na spletni 

strani župnije. 

 

Potrebno je tudi pri podajanju informacij iti v korak s časom. Glede na 

to, da danes vsi uporabljamo splet in to za vse mogoče stvari (od 

nakupovanja, do prebiranja časopisov, plačevanja položnic), se 

papirna oblika vse bolj umika v zgodovino. V naši župniji smo po 

zaslugi pridnih ministrantov (Mihe Bevka in Mihe Gradiška) obveščeni 

ažurno tako na spletni strani, kakor tudi na facebook strani župnije. 

Na tem mestu se jima iskreno zahvaljujem in spodbujam vse k obisku 

spletnih strani naše župnije. 

 



3. Začnimo zbirati sredstva za obnovo trzinske cerkve. Če začnemo mi, 

bo tudi občina Trzin pristopila in Zavod za spomeniško varstvo. 

Predlagamo, da se da objava v Odsev, da bomo zbirali denar po 

ulicah, tako kot se zbira denar za rože in čiščenje. 

O: V tem trenutku ni znano, koliko bo obnova župnijske cerkve 

znašala, saj še nimamo nobenih konkretnih ponudb za obnovo  (že po 

seji ŽPS smo dobili zgolj okvirne ponudbe za urejanje papirjev po 

postopkih – glej spodaj). Idejna zasnova je jasna: streha, fasada. 

Problem pa je, ker je potrebno pridobiti najprej kulturno varstvene 

pogoje, nato elaborate statikov in konzervatorje. Zatem poseben bior 

izdela elaborat obnove. Za zbiranje sredstev pa je dobro takšne stvari 

poznati, saj jih je potem tudi lažje predstaviti faranom, krajanom, 

občini. Postopki kljub temu tečejo, vendar zelo počasi, konec koncev 

smo kar štiri leta čakali na odgovor ZVKDRS, šele po katerem je občina 

lahko sprejela sklep, da je župnijska cerkev spomenik lokalnega 

pomena. Ob vsem tem zavod ne financira del oz. ne prispeva finančnih 

sredstev.  

Ob tem pa je realno stanje tudi to, da je tudi pobiranje prispevkov za 

rože in krašenje v Trzinu problem, kar se kaže v tem, da je dosedanjih 

starih pobiralcev malo in da je že odnos nekaterih krajanov do 

pobiralcev bil dostikrat grd in žaljiv in so bili le-ti večkrat deležni kritik, 

očitkov, žalitev na račun cerkve, vere ipd. Zato je na mestu vprašanje, 

ali je to res način, na katerega bomo zbirali sredstva ali ne in ali bomo 

še naprej pobiralce izpostavljali takšnemu odnosu krajanov do 

njihovega dela. Verjetno prej pride v poštev neka oblika položnice, 

preko katere se lahko sredstva nakažejo na TRR, pred tem pa je 

potrebno imeti informacije, koliko bo zadeva stala.  

Žal ne vemo, kdo je podal ta predlog, da bi lahko skupaj rešili to 

vprašanje. Predlogi v prvi osebi množine so neučinkoviti, zato bi radi 

osebno povprašali predlagatelja, da nam predstavi rešitve. 

 

Že po seji ŽPS smo po povpraševanju prejeli tole okvirno ponudbo za 

urejanje papirjev po postopkih, ki so pač pri takem posegu potrebni:  

   Vrstni red priprave dokumentacije bi bil naslednji: 

  1. Izdelava digitalnega arhitekturnega posnetka (ocena izdelave 11.000,00 EUR) 

  2. Pregled in izdelava poročila o stanju materialov in konstrukcij (ocena izdelave 

  5.000,00 EUR) 

  3. Izdelava projekta za izvedbo s popisi del in pridobitvijo soglasja ZVKDS (ocena 

  14.000,00 EUR). 

 



4. Želimo, da se nadaljuje praksa ljudskega petja, da je ena nedelja v 

mesecu določena za ljudsko petje. 

O: Ljudsko petje bo do nadaljnjega potekalo v obliki ene pesmi na 

začetku ali na koncu svete maše. Ob tem pa jasno velja vabilo vsem 

zainteresiranim, da se pridružite mešanemu pevskemu zboru, ki ima 

pevske vaje ob petkih po sveti maši (tj okrog 19.40), ali pevskemu 

zboru UNICUM, ki ima vaje ob ponedeljkih ob 17.30. Izbor pesmi za 

ljudsko petje je v odgovornosti organista ali pevovodje. 



Vprašanje Anonimnega farana2 

1. Na spletni strani župnije Trzin piše, da naj bi bile volitve v ŽPS marca 

2020; ali so bile, ali je bila corona vmes ovira? Zadnji prispevek 

sestankov ŽPS in GS je bil objavljen februarja 2020 (na teh sestankih 

naj bi se seveda ažurno pisali zapisniki. Decembra 2017 in januarja 

2018 sta zanimivo napisana zapisnika). Radi bi vedeli, kdo je danes v 

ŽPS in GS. 

O: Volitve ŽPS so bile sprva planirane v marcu 2020, vendar so bile 

zaradi korone prestavljene za več kot eno leto. V septembru 2021 so 

bile razdeljene glasovnice. 13. oktorba 2021 smo tako prešteli vse 

glasovnice, ki so bile oddane v skrinjico ali pa so bile oddane v 

župnišče. Le-teh ni bilo prav dosti (ob upoštevanju, da se je o volitvah 

govorilo že precej prej, razdeljenih je mnogo več glasovnic kot ji je bilo 

vrnjenih). Ob tem naj omenimo, da je več predlaganih kandidatov 

sodelovanje v župnijskem pastoralnem svetu s takšnega ali 

drugačnega razloga (ali pa kar brez le-tega) zavrnilo kljub večjemu 

številu prejetih glasov, zato so bili v svet izvoljeni člani, ki so le tem 

sledili po številu prejetih glasov. V decembru 2021 smo se dobili v novi 

sestavi, kjer smo se člani predstavili, na točki dnevnega reda pa smo 

imeli še božično praznovanje. Novoizvoljeni člani ŽPS so bili med eno 

izmed nedeljskih svetih maš med pridigo tudi poimensko poimenovani. 

Glede seznama članov ŽPS in GS velja opravičilo upravljalca spletne 

strani Župnije Trzin, Mihe Bevka, da zadeve ni takoj po izvolitvi novih 

članov posodobil. Po prejetem vprašanju/kritiki je bil seznam članov 

nemudoma objavljen, prav tako je bilo naloženih nekaj starih 

zapisnikov, ki še niso bili objavljeni na spletu. 

V duhu tega smo sprejeli sklep, da bo zapisnik ŽPS od sedaj naprej na 

splet naložen najkasneje 14 dni po seji oz. po tistem, ko ga člani preko 

elektronske pošte v 7ih dneh po seji pregledajo in odobrijo, oz. 

predlagajo ustrezne popravke. 

Člani in zapisniki so na spletni strani dosegljivi preko menija SKUPINE, 

prav tako se lahko najde člane prejšnjega sestava. 

Glede zapisnikov GS: Zapisniki sej GS se ne objavljajo na spletu. GS 

sestavljajo štirje člani z gospodom župnikom na čelu. 



Večkrat se pomeša različne organe v okviru župnije. ŽPS je pastoralni 

posvetovalni svet v pomoč župniku pri vodenju župnije. 

Njegove pristojnosti ne segajo na področje gospodarskega upravljanja 

župnije, kjer je posebej odgovoren GS, ki ga sestavljata dva ključarja, 

dva imenovana člana in župnik. 

 

Člani ŽPS: Banko Franci ml., Bevk Miha (zapisnikar), Cimerman 

Mateja, Cimerman Roman (ključar), Kolenc Mateja, Ložar Danica, 

Mušič Matic, Rebolj Katja, Šuštar Berger Marjana 

 

Člani GS: Breznik Tine (ključar), Cimerman Roman (ključar), Kolenc 

Klemen, Rebolj Jernej 



 

Vprašanje Anonimnega farana3 

1. Dne 22.10.2021 je bil v uradnem vestniku občine Trzin št. 20/2021 

objavljen odlok o razglasitvi cerkve sv. Florijana za KULTURNI 

SPOMENIK KRAJEVNEGA POMENA. Z navedeno razglasitvijo je gotovo 

omogočeno, da občina sofinancira nujno potrebno obnovo župnijske 

cerkve. Zanima nas, kako glede sofinanciranja potekajo pogovori 

župnije (GS) s pristojnimi na občini (in morda še kje drugje, npr. na 

škofiji). Morda bi o prizadevanjih za obnovo cerkve pisali v Odsevu? 

O: Vprašanje in odgovor se večinoma navezuje na enega od zgornjih 

vprašanj/odgovorov. Pogovori na občinskih sejah okrog obnove cerkve 

potekajo, ker pa še nimamo nobenih uradnih ponudb za celostno 

obnovo, je težko v tem trenutku govoriti o tem, koliko denarja 

potrebujemo in v kakšni meri bo potekalo sofinanciranje. 



3. TOČKA DNEVNEGA REDA: RAZNO 

 

- Član Franci Banko predlaga molitev rožnega venca pred začetkom 

svete maše. 

O: Lepo je moliti rožni venec pred sveto mašo, vendar je to v domeni 

vernikov ki pridejo k sveti maši. Praksa tedenskih svetih maš po 

videnju gospoda župnika kaže tudi na to, da je 10min pred začetkom 

svete maše cerkev še praktično prazna, oz sta do takrat v cerkvi morda 

dva ali trije. Prisiliti te, da začnejo moliti in voditi rožni venec, ne bi bilo 

primerno. Bolj kot ne je to lahko v razmislek vsem faranom, da se 

nekdo od njih okorajži in pred sv. mašo vodi molitev rožnega venca kot 

je to v navadi v drugih župnijah (Domžale, Vir, Mengeš, …). 

Še najboljše bi bilo, če bi se našel koordinator, ki bi vodil seznam in 

imel pregled, kateri dan kdo moli naprej rožni venec. 

 

- Članica Katja Rebolj je izpostavila, da je smiselno objave v Odsevu, ki 

se dogajajo na župnijski ravni, v samem glasilu zbrati na eno mesto, 

ne da so »porazgubljeni« v samem glasilu. Tako je bil npr. prispevek o 

blagoslovu konj 26. decembra povsem ločen od rubrike iz naše 

župnije, četudi je bil blagoslov v soorgaizaciji Župnije Trzin. Zato 

predlog tudi avtorjem prispevkov, da se urednici po mailu pošlje 

dovolj informacij vključno s predlogi, kam se lahko umesti kakšno sliko 

(naslovnica, slika prispevka), ob tem pa je smiselno, da se o napisanih 

prispevkih predhodno obvesti tudi gospoda župnika in doda v kopijo 

ob pošiljanju prispevka urednici. 

 

- Vprašanje glede sestanka z gasilci za Florijanovo nedeljo ipd. 

O: Na sejo ŽPS bo povabljen predsednik društva PGD Trzin. 

Predvidoma bi ga povabili na sejo v nekje v marcu 2023. Na seji bi se 

zmenili glede praznovanja Florijanove nedelje. 

 

- Izpostavljeno je bilo tudi to, da so bili oddani predlogi/vprašanja 

anonimnega značaja. V nekaterih primerih bi bilo kljub vsemu lepo in 

kulturno, da se avtor predloga/vprašanja podpiše, saj je v takšnem 

primeru lažje podati odgovor, skupaj z njim iskati rešitev ali pa da se 

ga vzpodbudi k bolj konkretnemu/natančnejšemu opisu 

predloga/vprašanja in če je morda tudi on sam pripravljen pri 

konkretnem predlogu sodelovati ali prispevati svoj del (npr. molitev 

rožnega venca, ljudsko petje, pobiranje darov po ulicah, pomoč pri 

pripravi gospodarskih nedelj, pripravi drugih župnijskih praznovanj 

ipd.), saj konec koncev pripadamo občestvu in župniji in zato se 



moramo prav vsi skupaj truditi, da je župnija živa. Ne glede na zgoraj 

zapisano je bilo s strani članov na prejšnji seji sprejeto, da 

sprejemamo tudi anonimna pisma. V kolikšni meri pa bomo lahko na 

konkretne predloge odgovorili, pa je odvisno predvsem od smiselnosti 

le-teh in ob upoštevanju vseh znanih dejstev (od števila nedeljnikov, 

do števila duhovnikov, do števila faranov, ki so dnevno/tedensko 

vpeti v življenje in delo župnije preko skupin ki delujejo v župniji, 

situacije v sosednjih župnijah ipd). Vsi prejeti predlogi/vprašanja 

faranov bodo tako ali drugače obravnavani na nadaljnjih sejah ŽPS. 

Predloge se lahko pošlje tudi na uradni elektronski naslov župnije. 

 

 

Sprejete odločitve: 

- predloge župljanov bomo sprejemali še naprej 

- v postnem času bo v oznanilih objavljeno srečanje članov Rože 

rožnega venca 

- ljudsko petje: do nadaljnjega ena pesem na začetku ali koncu svete 

maše 

- na spletno stran se doda seznam trenutno aktivnih članov ŽPS, GS 

- zapisniki sej ŽPS bodo na spletu objavljeni najkasneje 14 dni po seji oz 

takoj po tistem, ko vsi člani potrdimo zapisnik oz se vanj vnese 

predlagane spremembe in popravke 

 

 

Zavrnjene odločitve: 

-            ____ 

-            ____ 

-            ____ 

-            ____ 

 

 

 

 

 

Zapisnikar: Miha Bevk 

 



 
 

 
 



 


